
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 5. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 380
Vil ministeren redegøre for reglerne for isolering af fjernvarmebrønde? Kan ministeren
herunder bekræfte, at der skal foretages en beregning af isoleringen af hver enkelt
brønd i stedet for anvendelse af et standardiseret beregningsgrundlag? Vil ministeren
oplyse, hvor mange brønde der af den grund ikke isoleres samt give estimat af den
årlige CO2-besparelse, der kunne opnås, såfremt brøndene blev isoleret? Vil ministeren
tage initiativ til at ændre reglerne, således at det bliver økonomisk rentabelt at isolere
fjernvarmebrøndene, når der ikke skal foretages en beregning af isoleringen af hver
enkelt brønd?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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